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Zápis z 24. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves, 
konaného 29.5.2014 v 18.00 hod. v sokolovně v Moravské Nové Vsi

Přítomni: Gréeová Eva
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Sládek Tomáš, Ing.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.
Tuček Jan
Valihrach Milan
Vaněk Radek, Ing.
Zugar Pavel, Ing.

Omluveni: Glos Jaroslav
Krutáková Jana, Ing.
Parma Zbyněk, Ing.
Šrámek Pavel, Bc.

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Kučera Jaroslav
Tuček Jan

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 24. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse.

24. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse p. 
Mgr. Marek Košut v 18.00.hod. a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, 
způsobem v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 9 členů, 6 členů       
je omluveno. Zastupitelstvo městyse  je usnášení schopné.

Program 24. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Stanovy Regionu Podluží
4. Převody majetku
5. Různé 
6. Připomínky členů zastupitelstva městyse
7. Připomínky občanů
8. Závěr
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Starosta městyse pan Mgr. Košut vyzval přítomné zastupitele a radní, zda mají dotazy, 
připomínky nebo návrh na změnu programu. Žádné připomínky vzneseny nebyly.

Usnesení č. 1/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program 24. veřejného 
zasedání zastupitelstva městyse.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves  schválilo zapisovatelku zápisu p. Martinu 
Janulíkovou.

H: 8 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Vaněk

Usnesení č. 3/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Jaroslava 
Kučeru.

H: 8 pro 0 proti 1 zdržel se
Kučera

Usnesení č. 4/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p.  Jana Tučka.

H: 8 pro 0 proti 1 zdržel se
Tuček 

          

Starosta městyse vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo výhrady k minulému zápisu ze 
zasedání zastupitelstva městyse, které se konalo 7.4.2014.
Žádné připomínky ani výhrady vzneseny nebyly.

Usnesení č. 5/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého veřejného 
zasedání, které se konalo 7.4.2014.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 2 - Zpráva o činnosti rady městyse

Starosta vyzval zastupitele, zda mají dotazy k činnosti rady za uplynulé období, které bylo 
zveřejněno v zápisech č. 81 - 83 a zastupitelé je měli k dispozici a bylo k shlédnutí  i na 
webových stránkách městyse.
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V 18.05 hod. přišel pan Milan Valihrach, zastupitelů je 10 členů a zastupitelstvo městyse je 
usnášení schopné.

Pan Maděřič měl dotaz na koupi parcely na ulici U Mlýna o kterou má zájem pan Lovecký.  
Starosta odpověděl, že vlastníkem parcely je SŽDC a obec má v plánu ji odkoupit a využít 
pozemek jako veřejné prostranství.

Pan Ing. Vaněk měl dotaz ohledně zametacího stroje, jestli náklady na provoz  hradí městys.
Starosta - se zametacím strojem jezdí p. Koleš, který je na krátkodobý úvazek zaměstnán jako 
pracovník městyse a tak i  náklady na pohonné hmoty platí městys. 
Místostarosta podotknul, že pokud by se stala nějaká havárka, tak bude lepší, když řidič bude 
pracovník městyse.

V 18.10 hod. přišla paní Mgr. Soňa Petrjanošová, zastupitelů městyse je 11 členů a 
zastupitelstvo je usnášení schopné.

Ing. Vaněk měl dotaz jakým způsobem proběhlo výběrové řízení na opravu vozovky v ulici 
Ukrajina.

Starosta odpověděl, že na zasedání rady byly předloženy nabídky a rada vybrala fa
STAVEBNÍ FIRMA PLUS s.r.o., se sídlem Měšťanská 109, Hodonín, IČO 26285363 za cenu 
975 155,- Kč.  Postupovalo se dle platné směrnice.

Pan Ing. Vaněk podotknul, že k akci takového rozsahu měl  být dle platné směrnice schválený 
seznam oslovených dodavatelů a radě předloženy nabídky v zalepených obálkách. Nechce, 
aby byla stavba zastavena, ale dle jeho názoru měly začít přípravy s vypsáním výběrového 
řízení již dříve nebo by měla být zrušena směrnice.

Starosta městyse připustil, že zřejmě došlo k pochybení a opravdu dle  rozsahu zakázky mělo 
být správně  vypsáno výběrové řízení.

Pan Maděřič upozornil na fakt, že zastupitelé by měli mít přehled o tom,  která fa kolik 
nabídne.
Starosta upřesnil, že tyto informace jsou uvedeny v zápisech rady.

Usnesení č. 6/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady městyse.

H: 8 pro 0 proti 3zdržel se
Mgr. Petrjanošová
Ing. Vaněk
Ing. Zugar
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Bod. č 3 programu - Stanovy Regionu Podluží

Rada městyse projednala návrh nové zakladatelské smlouvy Dobrovolného svazku obcí 
Region Podluží a návrh nových Stanov obcí Region Podluží.  Návrh nových zakládajících 
dokumentů svazku obcí reaguje na změny v souvislosti s účinností nového občanského 
zákoníku a rozšíření členské základny svazku. Na struktuře ani činnosti svazku se nic nemění.

Ing. Vaněk připomínkoval, že již několikrát se na zastupitelstvu probírala otázka o vystoupení 
z tohoto svazku. 
Starosta informoval, že roční příspěvek na provoz Regionu je kolem 90 tis., je to podle 
velikosti obce. Musíme při rozhodování o vystoupení ze svazku vzít v potaz -  jaký  je pro
nás Region Podluží přínosem a vzít na sebe taky poměrnou část těchto závazků. 
Pan Maděřič by rozhodování o vystoupení ze svazku nechal až po volbách.

Usnesení č. 7/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo spolupráci s obcí Dolní 
Bojanovice, obcí Hrušky, obcí Josefov, obcí Kostice, obcí Ladná, městem Lanžhot, obcí 
Lužice, obcí Mikulčice, obcí Moravský Žižkov, obcí Prušánky, obcí Nový Poddvorov, obcí 
Starý Poddvorov, obcí Tvrdonice, obcí Týnec v dobrovolném svazku obcí Region Podluží, 
IČ: 686 50 284, se sídlem Náměstí 177, 691 51 Lanžhot.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 8/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nové úplné znění 
zakladatelské listiny Dobrovolného svazku obcí Region Podluží, IČ 686 50 284, se sídlem 
Náměstí 177, 691 51 Lanžhot v přiloženém znění.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 9/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nové znění stanov 
Dobrovolného svazku obcí Region Podluží, IČ: 686 50 284, se sídlem Náměstí 177, 691 51 
Lanžhot v přiloženém znění.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 4 programu - Převody majetku

Žádost o prodej pozemků - manželé Martina a Marek Imrichovi, Dolní 122, Moravská 
Nová Ves 

Manželé žádají o koupi pozemků p.č. 2167 o výměře 228 m2 a p.č. 2166/2 o výměře 291 m2 v 
k.ú. Moravská Nová Ves.  Pozemky jsou v lokalitě u "hliníku" a sousedí s pozemky, které 
manželé již užívají. Podle vyhlášky č. 441/2013 Sb., oceňovací vyhláška je cena pozemků při 
bonitě 00501 - 228 m2 + 291 m2 X 9,18 Kč/m2 X 1,4= 6 671,- Kč.
Rada městyse schválila záměr prodeje těchto pozemků a doporučuje zastupitelstvu městyse 
tento prodej schválit.
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Usnesení č. 10/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemků p.č. 2167 
o výměře 228 m2 a p.č. 2166/2 o výměře 291 m2 v k. ú. Moravská Nová Ves manželům 
Markovi a Martině Imrichovým, Dolní 122, Moravská Nová Ves za cenu 6 671,- Kč.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Nákup pozemku p.č. 981 o výměře 287m2

Jedná  se o pozemek pod silnicí na ulici Polní směrem k ulici Sadová.

Usnesení č. 11/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku p.č. 981 
o výměře 287 m2 v k. ú. Moravská Nová Ves od paní Lidmili Maděřičové, bytem 
Cyrilometodějská 379, 766 01 Valašské Klobouky  za cenu 15 785,- Kč ( 55,- Kč/1m2), kdy 
náklady spojené s prodejem nese kupující (tj. poplatek za vklad do KÚ a daň z převodu 
nemovitostí).

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 5 programu - Různé

Smlouva na realizaci projektu "Přírodní hřiště Moravská Nová Ves"

Rada městyse projednala nabídky uchazečů na realizaci projektu Přírodní hřiště Moravská 
Nová Ves. Předloženy byly nabídky: RENOVA stavební a obchodní společnost, s.r.o. se 
sídlem Polní 4057/27, 695 01  Hodonín ve výši 918 237,- Kč bez DPH, Hřiště. s.r.o., se 
sídlem Příkop 838/8, 602 00 Brno ve výši 976 894,- Kč bez DPH, Tomovy Parky, s.r.o., se 
sídlem Karlovice, Radvánovice 11, 511 01 Turnov ve výši 1 007 600,- Kč, Kavyl spol s.r.o. se 
sídlem Mohelno 563, 675 75 Mohelno ve výši 1 009 984,- Kč. Hodnotící komise doporučila 
vybrat jako nejvýhodnější nabídku společnosti RENOVA stavební a obchodní společnost, 
s.r.o. V souladu s usnesením zastupitelstva městyse č. 10/23/2014 ze dne 7.4.2014 bude 
schválení vítězné nabídky předloženo zastupitelstvu městyse.
Rada městyse doporučila zastupitelstvu městyse schválit nabídku společnosti RENOVA
stavební a obchodní společnost, s.r.o.

Usnesení č. 12/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nabídku společnosti 
RENOVA stavební a obchodní společnost, s.r.o. se sídlem Polní 4057/27, 695 01 Hodonín ve 
výši 918 237,- Kč bez DPH na realizaci projektu "Přírodní hřiště Moravská Nová Ves"

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 6 programu - Připomínky členů zastupitelstva městyse

Pan Valihrach měl dotaz ohledně prodeje dlaždic.
Starosta odpověděl, že poptávka výrazně převýšila nabídku, velká většina dlažby byla občany 
odvezena a částečně zaplacena. Ukončení akce výstavby chodníků je 30.6.2014.

Pan Maděřič upozornil na velkou spotřebu plynu na policejní služebně, jestli náhodou není 
třeba pokažený kotel.
Místostarosta odpověděl, že kotel na č.p. 117 je v pořádku, ale na služebně je  velká spotřeba, 
která odpovídá vytápěné celé budovy č.p. 117. Kotel na služebně je umístěn samostatně. 
Starosta městyse  poukázal na skutečnost, že nyní je budova zateplena, tak snad klesne i 
spotřeba plynu.

Bod č. 7 programu - Připomínky občanů

Pan Grée sdělil, že se mu zdá divná skutečnost, že radní rozhodují o toku financí a výběru 
zakázek a když pan Ing. Vaněk vznese připomínku, že bylo rozhodováno nesprávným
způsobem a pak se ještě omluví, že nechce opravu pozastavit nebo zrušit,  tak se mu zdá 
takové jednání  zvláštní.
Starosta městyse drobné pochybení uznal. Podle směrnice, kterou zpracoval, mělo být 
opravdu postupováno tak, že nabídky měly být radě předloženy v uzavřených obálkách. 
Výběrové řízení předkládal radě místostarosta městyse.

Pan Lang reagoval na hlášení rozhlasu o pouštění dealerů do obydlí a upozornil na skutečnost, 
že obec nemá OZV o zákazu podomního prodeje. Dále poukázal, že je nutné lépe zabezpečit 
akci DLŘ po technické stránce, lépe a více využít dopravního značení.
Starosta městyse oznámil, že OZV o podomním prodeji  je již připravena a bude předložena 
na příští radě. Dále informoval, že obecním strážníkem bylo objednáno 5 ks dopravního 
značení.
Místostarosta podotknul, že jedno zrcadlo je zapotřebí instalovat u hřbitova v  "esíčku".

Pan Kalužík poukázal na nedodržování OZV o omezení alkoholu na veřejném prostranství, 
konkrétně u bývalé prodejny "u žida".
Obecní strážník p. Mgr. Vašek reagoval tím, že kontroly probíhají a i nadále budou probíhat.

Pan Kalužík měl dotaz jak pokračuje vykoupení pozemků od českých drah.
Starosta sdělil, že vykoupení pozemků od Správy dopravní cesty je velmi zdlouhavé a že 
prodej musí schválit vláda.

Pan Hřebačka (ul. Hlavní) upozornil na to, že od Bolera k mostu stojí u prodejny Jednota na 
ul. Kamenná auta a silnice je tím velmi nepřehledná. Nebyla by možnost tam dát dopravní 
značku zákazu zastavení? Dále upozornil na to, že směrem od Hrušek při vjezdu do obce není 
dodržována rychlost, jestli by nestálo za zvážení koupit světelný číselník měření rychlosti.
Starosta informoval, že toto je v řešení a během 14 dní  bude na ul. Kamenná  umístěno 
dopravní značení.
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Ohledně měřiče rychlosti konstatoval, že se nákup může dát do rozpočtu na příští rok.

Pan Kučera (ul. Dolní) poukázal na velkou hlučnost a nosnost vozidel společnosti VKV, dále 
na nedostatečné orientační značení ulic a měl dotaz, proč nám to tedy Region nezaplatí, když 
to bylo původně financováno RP? 
Starosta odpověděl, že opravdu v rámci minulého projektu RP to okolní obce mají, ale obec z 
toho tenkrát nějak vypadla a tento projekt v naší obci realizován nebyl. Jedině bychom  si 
značení  museli pořídit z vlastních peněz.  Ohledně průjezdu aut VKV -  silnice je státní a tedy 
není možnost jak ovlivnit průjezd hlučných vozidel, parkují v soukromé firmě a ta se nachází 
dle územního plánu v průmyslové zóně.

V 19.00 hod. odešel pan Ing. Pavel Zugar, zastupitelů je 10 členů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné.

Pan Kalužík připomínkoval, že chybí některé cedule s označením názvu ulice a podotknul, že 
se musí namontovat až po domluvě s majitelem nemovitosti.
Starosta odvětil, že je třeba nechat značení vyrobit a  je povinnost majitele nemovitosti 
umožnit (ztrpět) značení.

Pan Ing. Vaněk se ještě vrátil k RP a poukázal, že nepracuje tak jak má a možná by bylo 
dobré raději spolupracovat s několika nejbližšími obcemi.
Starosta připomínkoval zastupitelům, že jim zaslal pozvánku na zasedání členské schůze RP, 
která se koná 10.6. v Moravském Žižkově.

Pan Ing. Vaněk podal návrh na usnesení ve znění "Zastupitelstvo městyse ukládá radě 
zakoupit 4 měřiče rychlosti  v maximální ceně 200 000,- Kč a instalovat je na vjezdy do 
obcí."

Usnesení č. 13/24/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo návrh na zakoupení čtyř
měřičů rychlosti v maximální ceně 200 000,- Kč, s umístěním při vjezdu do obce.

H: 10 pro 0 proti 0 zdržel se

V 19.35 hod. odešla paní MUDr. Eva Špačková Kučerová, zastupitelů je 9 členů a je usnášení 
schopné.

Bod č. 8 programu - Závěr
Starosta Městyse Moravská Nová Ves Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a občanům 
za účast a v 19.45 hod. ukončil 24. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová 
Ves.

V Moravské Nové Vsi 3.6.2014

Vyjádření místostarosty: upozornil na nedostačující audiozáznam nahrávky zasedání.

Mgr. Marek Košut Jaroslav Kučera
                   starosta                                                   místostarosta
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ověřovatelé:

Jaroslav Kučera

Jan Tuček

zapisovatelka: Martina Janulíková 




